

387. 20 nov. *Décret du Conseil.* Autorise la signature et la ratification des modifications à l'article 16 450

1924

388. 3 déc. *Le secrétaire aux Colonies au Gouverneur général.* Demande son accord au sujet de la signature et de la ratification d'un autre changement à l'article 16 450

389. 13 déc. *Le Conseiller au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Fournit des renseignements sur la contribution canadienne à la Société des Nations et un rapport détaillé sur le partage des dépenses 451

1925

390. 1^{er} sept. *Décret du Conseil.* Autorise la signature et la ratification du Protocole comportant la modification à l'article 16 455

391. 3 nov. *Le secrétaire aux Colonies au Gouverneur général.* Demande son accord au sujet de la signature d'une nouvelle modification à l'article 16 .. 456

c. Conférence économique internationale

1925

392. 11 nov. *Le Conseiller au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Traite de la nomination d'un membre canadien au Comité préparatoire de la Conférence économique 456

393. 18 nov. *Le Conseiller au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Poursuit la question de la représentation canadienne au Comité préparatoire de la Conférence économique 457

394. 3 déc. *Le sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures au Conseiller.* Proposera des représentants canadiens lorsque des renseignements complémentaires sur la Conférence seront disponibles 458

395. 23 déc. *Le sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures au Conseiller.* Commente la nomination d'un membre au Comité préparatoire de la Conférence économique 458

387. Nov. 20 *Order in Council.* Authorizes signing and ratification of amendments to Article 16 450

1924

388. Dec. 3 *Colonial Secretary to Governor General.* Requests signing and ratification of further amendment to Article 16 450

389. Dec. 13 *Counsellor to Under-Secretary of State for External Affairs.* Reports on Canadian contribution to League of Nations. Encloses memorandum giving details of contribution 451

1925

390. Sept. 1 *Order in Council.* Authorizes signing and ratification of Protocol embodying amendment to Article 16 455

391. Nov. 3 *Colonial Secretary to Governor General.* Suggests acceptance and signature of further Protocol of amendment to Article 16 456

c. International Economic Conference

1925

392. Nov. 11 *Advisory Officer to Under-Secretary of State for External Affairs.* Discusses appointment of Canadian member of Preparatory Economic Committee 456

393. Nov. 18 *Advisory Officer to Under-Secretary of State for External Affairs.* Continues discussion of Canadian representation on Preparatory Economic Committee 457

394. Dec. 3 *Under-Secretary of State for External Affairs to Advisory Officer.* Refuses to put forward names of any representatives until further particulars on Conference available 458

395. Dec. 23 *Under-Secretary of State for External Affairs to Advisory Officer.* Discusses further appointment of a member on Preparatory Economic Committee 458